
                                     
 
                                                     P R O C E S    V E R B A L
  
        Încheiat astăzi 28 iunie  2021 cu ocazia ședinței ordinara    a Consiliului local Fârdea la care
participă un nr.de 8 consilieri, doamna primar Murari Maria Rovena Violeta, domnul viceprimar
Filip Sorin,  Amăriucă-Neamțu Doina   -  secretar, , delegațul sătesc  Gherga Dimitrie Dorel si
Vasiloni Petrica Nicolae, lipsesc domnii consilieri Lupulescu Samuel  si  Marinescu Ionel   
       Se dă citire procesului verbal de la ședința anterioară și nefiind obiecții din partea domnilor
consilieri se semnează de către președintele de ședință.
       Domnul consilier Păun Vasiloni Alin este  ales președinte de sedință 
       Se trece la începerea ședinței  și domnul consilier Păun Vasiloni Alin  prezintă ordinea de zi
a sedinței  cu urmatoarele puncte 

1. Proiect de hotarire privind modificarea Agendei culturale pentru anul 2021
2. Proiect de hotarire privind rectificare bugetului local pe anul 2021
3. Proiect de hotarire  privind aprobarea dezmembrarii  imobilului   teren in suprafata de

3750 mp  inscris in CF 402416  Gladna Romana in doua parcele respectiv 450 mp si
3300 mp.

4. Proiect  de  hotarire  privind  aprobarea  infiintarii  Serviciului  public  de  Gospodarie
comunala Fardea  jud.Timis. 

5.  Diverse            
            Se supune de către  președintele  de  ședință la vot ordinea de zi  și  se aprobâ în
unanimitate.
            Se trece la punctul unu al ordinii de zi privind modificarea Agendei culturale pentru anul
2021
             Doamna primar da citire raportului  de specialitate întocmit pentru acest punct de inspectorul
cu atribuții de referent cultural, întocmit pentru acest punct și le explică domnilor consileri de ce este
necesara modificarea agendei culturale intrucât bani au fost pusi pentru zilele comunei și rugile din
localități care in anul acesta nu vor mai avea loc.   
             Proiectul de hotărire  a fost analizat în comisiile  de specialitate A și B fiind avizat
”FAVORABIL”.
            Având în vedere că acest aspect este cunoscut de toții consilierii nu sunt obiecții din partea
domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de ședință și se aprobă în umanimitate.
            Se trece la punctul doi al ordinii de zi privind  rectificare bugetului local pe anul 2021
            Doamna primar dă citire raportului  de specialitate întocmit pentru acest punct de
inspectorul de specialitate din cadrul compartimentului contabilitate și le spune domnilor consilieri
ca s-au primit bani pentru proiectele de la Caminele culturale din Gladna Montană și Mâtnicu Mic 
             Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisia de specialitate A  și a fost avizat
« FAVORABIL » 
         Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii.Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în umanimitate.  
           Se trece la punctul trei al ordinii de zi privind aprobarea dezmembrarii imobilului  teren in
suprafata de 3750 mp  inscris in CF 402416  Gladna Romana in doua parcele respectiv 450 mp si
3300 mp.



          Doamna primar dă citire raportului de specialitate întocmit pentru acest punct de inspectorul
de specialitate fond funciar privind   dezmembrarea  imobilului  teren in suprafata de 3750 mp
inscris in CF 402416  Gladna Romana in doua parcele respectiv 450 mp si 3300 mp avînd în
vedere contractul de concesiune incheiat pentru suprafața de 450 mp documentatie întocmită de
PFA Muneran Daniel Ionuț..
           Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisia de specialitate A și C și a fost avizat
« FAVORABIL » 
           Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii intrucât acest subiect a mai fost dezbatut în
alte ședințe .Se supune la vot de către președintele de ședință și se aprobă în unanimitate.
            Se trece la punctul patru  al ordinii de zi privind aprobarea infiintarii Serviciului public de
Gospodarie comunala Fardea  jud.Timis cu toate anexele aferente 
            Sunt discuții între domnii consilieri și doamna primar care le explica ca am avut control
de  la  ANRSC  Deva,ca  trebuie  externata  aceasta  activitate  din  aparatul  de  specialitate  al
primarului catre serviciul public,si ca acel serviciu pe care l-am avut înființat avea doar actvitate
de apa canal ,acum urmînd sa aiba si alte activități tuns iarba,vidanja,activitati cu tractorul,etc și
ca  pîna  la  scoaterea  la  concurs  a  postului  de  sef  serviciu  se  mandateaza  domnul  Babescu
Coriolan Cosmin sa preia atribuțiile din fisa postului sef serviciu. 
              O sa le dam in comodat un spatiu in incinta primariei pentru sediu și o să tranferăm
muncitorii din aparatul de specialitate la serviciu. 
           Proiectul de hotărâre a fost analizat  de comisia de specialitate A ,B și C și a fost avizat
« FAVORABIL » 
           Nu  sunt obiecții din partea domnilor consilierii .Se supune la vot de către președintele de
ședință și se aprobă în unanimitate.
             In continuare se trece la punctul Diverse Doamna primar dă citire solicitarii Asociației Auto
Club Rally Timis care solicită  sprijin în desfășurarea competiției si sprijin în bani.După discuții
domnii consilieri spun ca sunt de acord cu sprijin în desfășurare, dar bani nu avem având în vedere
bugetul pe care l au aprobat.
             Se discută cererea  SC JAFAR CONCEPT SRL firma care construieste Sala de sport școlară
care solicită spațiu de cazare pentru personalul TESA cu ocazia vizitelor pe șantier.
             Dupa mai multe discuții se ajunge de acord în unanimitate acordarea spațiului de lânga
magazinul lui Alin( nr.casa 72) ,dat in comodat pe perioada lucrărilor de la Sala de sport cu condiția  
renovarii spațiului și la primire si la predare.
              In continuare se discută cererea domnului Maranescu Alin Dionisie  cu domiciliul în
localitatea  Fârdea  nr.63A  care  solicită  concesionarea  unui  teren  de  lângă  vechea  brutarie  din
localitatea Fardea în vederea deschiderii unei firme pentru producerea de peleti  din rumeguș si din
crengi tocate.
                Dupa mai multe discuții printre care și faptul că aceste teren este în interiorul satului având
și vecini persoane fizice și juridice,utilajele firmei făcând mult zgomot,dar si avantajul că s-ar creea
locuri de munca pentru cetățenii comunei se ajunge la concluzia că dacă domnul Maranescu Alin  și-
ar gasi un alt teren în afara localității,domnii consilierii ar fi de acord sa îi dea teren în altă locație.
                Domnul consilier Petrescu Ioan întreabă despre intabulările sistematice despre care spune
că s-au mutat holdele  si oamenii sunt nemulțumiți.ii răspunde doamna primar că da știe sunt cîteva
parcele care nu sunt pe vechile masuratori.  
                 Epuizându-se de discutat punctele de pe ordinea de zi se declară ședința închisă.
                 Presedinte de ședință                                                                                    Secretar


